

# **PENGARUH KONDISI FASILITAS SEKOLAH KANA MOTIVASI BELAJAR BARUDAK DI SAKOLAH DASAR**

**(Panalungtikan déskriptif kuantitatif siswa kelas lima sakola dasar di Buah  
Batu kelompok klompok 36 di Kota Akademis Kota 2019/2020)**

**Ku**

**Noviani Manggaresa**

**155060009**

## **RINGKESAN**

Motivasi diajar mangrupikeun hal anu penting anu kedah diwajibkeun siswa pikeun kasuksesan diajar. Motivasi diajar dipangaruhan ku sababaraha faktor, salah sahiji fasilitas nyaéta fasilitas / fasilitas sareng prasarana anu aya di sakola. Tujuan tina pangajaran ieu nyaéta pikeun nangtukeun pangaruh fasilitas / prasarana sareng motivasi siswa. Metode panaliti anu digunakeun nyaéta déskriptif kuantitatif. Sampling nganggo téknik Sampling Proportional Random, 98 conto dicandak dina kelas V. Sampel panaliti anu dicandak ku 3 sakola di Kacamatan Buah Batu Gugus, 36 Kota Bandung nyaéta SDN 131 Cijawura, SDN 261 Margahayu Raya, sareng SDN 230 Margahayu Raya. Alat panalungtikan anu digunakeun dina ieu pangajaran nyaéta ngagunakeun lembar observasi sareng angket. Dumasar kana hasil panilitian disimpulkeun: 1) Fasilitas / fasilitas sareng prasarana ngadukung lampahing diajar di sakola. 2) Rata-rata motivasi murid di sakola 131 sakola nyaéta 52,4, hasilna kaasup kana kategori anu saé, SDN 261 margahayu raya blok I kalayan rata-rata 76 hasil anu kalebet dina kategori anu saé, teras SDN 230 margahayu raya kalayan rata-rata 75. hasil na kaasup kana kategori alus teuing. 3) Aya pangaruh fasilitas / prasarana sareng prasarana dina motivasi murid di unggal sakola ngaliwatan tés anu dilakukeun nganggo régrési liniér anu ringkes, nyaéta di SDN 131 sakola cijawura nampi nilai signifikan 0.36 <ti 0,05, di SDN 261 margahayu blok jalan raya I ngagaduhan nilai signifikan 0.11 <ti 0,05, teras di SDN 230 margahayu raya ngagaduhan nilai signifikan 0.40 <ti 0,05. Tina hasil data anu di luhur, tiasa disimpulkeun yén aya pangaruh fasilitas sakola / prasarana dina motivasi siswa.

Kecap pamageh: pembelajaran, fasilitas, motivasi